
PROTOKÓŁ Z ZEBRANIA RADY RODZICÓW 27 lutego 2018 r. 

- Liczba obecnych na zebraniu – 27 

- Uprawnionych do głosowania – 27 – przedstawiciele klas: 0a, 1a, 1c, 1f, 1g, 2c, 2d, 3b, 3c, 3e, 3g, 3i, 

4b, 4e, 4f, 4h, 5a, 5b, 5c, 5d, 5e, 6a, 6b,  6c, 6e, 7b, 7c, 7d, 7e 

(Lista obecności – Zał. Nr 1 do protokołu) 

Porządek Zebrania: 

1. Przedstawienie przez p. J. Kijeńskiego odpowiedzi burmistrza p. Marka Lipińskiego  na pismo 

Rady Rodziców w sprawie rozbudowy sali gimnastycznej. Dzielnica Bemowo zwróciła się do Biura 

Funduszy Europejskich i Polityki Rozwoju Urzędu m. st. Warszawy z wnioskiem o przyznanie na 

wyżej wymienioną inwestycję kwoty 4.000.000,00zł. Co do zwiększonej ilości uczniów w szkole 

Urząd Dzielnicy przyznaje, że jest zwiększony przyrost naturalny, większa ilość uczniów starszych 

z racji reformy, a z drugiej strony zmienione obwody dadzą efekt zmniejszenia ilości uczniów 

w naszej szkole dopiero za kilka lat. 

2. Pan Paweł Zimiński przedstawił relację z zebrania dla rodziców przyszłych klas pierwszych. 

W związku ze zmianą obwodów szkół, ma nastąpić weryfikacja miejsca zamieszkania przyszłych 

pierwszoklasistów. Powstaną również kryteria przyjęć uczniów spoza rejonu. W kryteriach 

rekrutacji i punktach procentowych widoczne są sprzeczność ze stron www i listu Burmistrza. 

3. Dyskusja na temat braku widocznej strategii Urzędu Dzielnicy dotyczącej obecnego 

"przeludnienia" szkoły. 

4. Dyskusja na temat podpisywania umów dotyczących wycieczek szkolnych z rodzicami, a nie ze 

szkołą. Jaka jest podstawa prawna, że od tego roku to rodzice muszą być stronami umów, a nie 

szkoła. Pytanie zostanie zadane na spotkaniu z Panią Dyrektor. 

5. Dyskusja na temat składania deklaracji dotyczących wyboru szkoły, brak jednoznacznych 

informacji ze strony szkoły. 

6. Dyskusja na temat sytuacji w szatni i braku nadzoru nad młodszymi dziećmi przez rodziców oraz 

wzrostu zachowań agresywnych w szatni. 

7. Uwagi po 2 miesiącach do procedur wejść (wzrost agresji) i zwolnień (sygnały o niesprawdzaniu 

wyjść). Opinie od rodziców zbierze p. Aneta Nerek, która zgłosiła się do stworzenia odpowiednich 

procedur, które zostaną przedstawione Pani Dyrektor. 

8. Zgłoszona została potrzeba uruchomienia modułu prac domowych w dzienniku elektronicznym 

Librus. 

9. Zgłoszony został wniosek, aby na koniec każdego semestru zrobić dwutygodniowe okienko na 

sprawdziany okresowe liczone do średniej – bez diagnoz i kartkówek. Pojawiły się też głosy na 

temat łamania statutu Szkoły przez nauczycieli – zadawanie lekcji na weekend, ilość sprawdzianów 

i kratówek – większa od ustalonej. 



10. Wniosek, aby większe sprawdziany, nie odbywały się tuż po dłuższych weekendach lub 

świętach, gdyż to uniemożliwia planowanie wyjazdów i utrudnia rodzinne spędzanie czasu, gdyż 

dzieci przygotowują się do sprawdzianów. 

11. Wniosek o udzielanie rodzicom informacji zwrotnej z diagnoz, które przeprowadza się w szkole 

– nie przedstawianie ich rodzicom podważa sens ich robienia. 

12. Przegłosowano dofinansowanie testów diagnozujących dla klas 3, 6 i 7 w kwocie 1000zł. 

        Protokół sporządziła: Ewa Gralczyk 

 


